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 Steun opvang Oekraïense vluchtelingen

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Ondersteun voorbereiding van opvang vluchtelingen uit Oekraïne. 

Al meer dan 400.000 mensen zijn op de vlucht geslagen vanwege de oorlog in

Oekraïne. Het Centraal Opvangorgaan Asielzoekers (COA) heeft een tekort aan

plekken voor (tijdelijke) opvang. Na de val van Kabul in augustus 2021 en de komst

van Afghaanse vluchtelingen naar Nederland, leidde dit tot onmenselijke situaties in

de opvanglocaties. Het is belang dat we gemeenten ondersteunen die bereid zijn

voorbereidingen te treffen om de vluchtelingen goed en ordentelijk op te kunnen

vangen.

 

1. De Nederlandse overheid en de Europese Unie pleiten altijd voor de opvang van

vluchtelingen in de regio. Als het om de oorlog in Oekraïne gaat, zijn wij de regio. Is

GS het met ons eens dat wij de verplichting hebben om vluchtelingen op te vangen?

Ja. GS zijn blij met de ruimhartige houding en de inzet van Nederlandse overheden en

particulieren die momenteel alles in het werk stellen om de vluchtelingen die naar ons

land komen op te vangen. 

2. Wil GS zich uitspreken bij de Staatssecretaris voor het opnemen door Nederland van

Oekraïense vluchtelingen?

De opvang van Oekraïense vluchtelingen is in volle gang, ook binnen provincie Zuid-

Holland. GS hebben de indruk dat de urgentie voldoende onderkend wordt door het

kabinet.
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ernst en urgentie van de situatie zal elke opvangmogelijkheid die er is benut moeten

worden, ook als dit kleinschalig is. Bent u bereid dit aan te kaarten bij de Rijksoverheid

/ het COA?

GS zien dat reeds een breed scala aan innovatieve opvangcapaciteit is ontstaan,

waaronder kleinschalige opvang. De provincie blijft aandacht vragen voor deze vorm

van opvang.

4. Welke andere ondersteuning kunt u verder bieden om de opvang van de vluchtenden

uit het oorlogsgebied te helpen?

GS beraden zich momenteel op de mogelijkheden die de provinciale overheid kan

bieden. Binnenkort informeren wij de Provinciale Staten nader hierover.
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